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INLEDNING 
Vårens träningar och seriespel fick ett abrupt stopp då coronapandemin, covid-19, smög sig på med 

stormsteg och på en vecka under mars månad, Matcher och träningar ställdes omedelbart in och klubbens 

avslutning av säsongen gled sakta ifrån oss med vårens ankomst.  

Seniorlaget stod inför en nystart. Många spelare och tränare i seniorlaget slutade efter våren och vi satsade 

på en ny uppställning till hösten men med det tuffa serieuppläget som var tvingades vi inse att 

ansträngningarna inte var nog och laget fick dras ur seriespel.  

Ungdomssidan tappade det äldsta tjejlaget efter säsongen.  

Styrelse och funktionärsgrupper har drabbats av avhopp men med hjälp av driftiga medlemmar löser vi 

många problem ändå.  

Pandemin höll i sig under året och accelererade under de sista månaderna av 2020. 

Året avslutades därmed utan matcher i november och december. 

 

 

 

 

STYRELSEN 
Styrelsen har under 2020 haft 13 protokollförda 

möten varav ett ordinarie årsmöte.  

Styrelsen har sedan årsmötet 2020 bestått av 1 

ordförande, 5 ledamöter och 1 suppleant. 

Ordförande  2020-2021 Håkan Björkälv 
Vice ordf 2020-2021 Nicklas Servaeus 
Sekreterare  2020 Lena Jansson 
Kassör  2020-2021 Mattias Karlin tom sept 
Ledamot 2020-2021 Susanne Karlsson 
Ledamot  2020-2021 Patrik Apell (avgick aug) 
Suppleant  2020 Per-Olof Eriksson (avgick 

aug) 

REVISOR  
Magnus Scheja 

Suppleant: Thomas Johansson  

VALBEREDNING 
Vakant  

IBIS-ANSVARIGA 
Lena Jansson, Annika Jansson 

SISU-KONTAKT 
Håkan Björkälv 
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UNGDOMSGRUPPEN 
Ungdomsgruppen bestod av: Annika Jansson 

Från säsongstarten 2020 – 2021 tillkom Emma 

Freiholtz och Amelie Carlsson 

PF14 

Under hösten startade vi upp en träningsgrupp för 

barn födda -14. Det har varit ett stabilt antal barn 

som getts möjlighet att träna en gång i veckan. 

P12-13 

Det har varit ett stort antal barn (runt 25 varje 

gång) som spelat/tränat innebandy en 

gång/vecka. Träningsgruppen har även innefattat 

ett antal yngre spelare (-14 och-15). 

Inför hösten valde vi att renodla laget med pojkar 

födda -12 och -13. Laget anmäldes till 

sammandrag för 8-åringar men hann inte spela 

några matcher innan matcher/sammandrag 

pausades. 

F11-13 

Det har varit stabilt antal tjejer som tränat en 

gång/vecka. 

Inför/under hösten har det tillkommit många nya 

tjejer i laget vilket är väldigt positivt. Laget 

anmäldes till sammandrag för 8-åringar men hann 

inte få spela några matcher innan Corona-stoppet. 

Laget har istället vid ett par tillfällen träffats och 

haft internmatcher. 

 

P07-11 

Denna träningsgrupp har fortsatt med en 

träning/vecka. Några ungdomsspelare har stötta 

upp som komplement till ledare vid träningar. 

Laget har fortsatt som en träningsgrupp under 

hösten och haft en träning/vecka. 

F07-10 

Det har varit många tjejer i laget och är en trupp 

som är träningsvilliga. Tjejerna har haft möjlighet 

till två träningar/vecka och deltagit i ett 5-manna 

sammandrag. 

Inför säsongen 20/21 tappade laget tyvärr många 

spelare men vi ansåg ändå att vi skulle klara av att 

spela sammandrag och anmälde laget till en 09-

serie. Tjejerna hann tyvärr bara spela en match 

innan matcherna blev inställda pga. pandemin. 

F05-06 

Laget med nästan mangrann uppslutning på 

träningar har haft två träningar/vecka.  

De har under våren spelat i en 06-serie och haft 

goda resultat. 

Inför hösten blev vi tyvärr tvungna att avsluta vårt 

F05-06 lag då det inte längre fanns 

spelarunderlag. 

P04-06 

De har haft 2 träningar/vecka. Under våren 

spelade laget i en 05-serie och fortsatte att 

utvecklas. 

Inför säsongen 20/21 tappade laget tyvärr några 

spelare. Laget spelade återigen i en 05-serie men 

tyvärr blev det bara tre matcher spelade innan 

förbundet pausade matcherna pga. Covid-19. 

Laget har under hösten, trots Covid-19, haft 

möjlighet att fortsätta med sina träningar fram till 

jul. Istället för matcher valde laget att lägga in en 

extra träning på söndagar. 

Övrigt 

Vid de matcher som spelades under våren 

lyckades vi ha en licensierad ledare vid varje 

match/sammandrag enligt förbundets regel. 

Vårsäsongen 2020 fick ett abrupt slut pga. Covid-

19 vilket resulterade i att några lag inte fick 

slutföra sina serier och att vi valde att avsluta med 

träningar tidigare än planerat, allt efter 

förbundets rekommendationer. 

Vi kunde tyvärr inte heller ha vår sedvanliga 

avslutningsdag med alla lag. 

Inför/under säsong 20/21 lyckades vi att rekrytera 

ett antal nya ledare vilket vi ser är väldigt positivt. 
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SENIORGRUPPEN 
Säsongen 2019/20 spelade vårt seniorlag i 

division 3 för första gången i klubbens historia. 

Laget var inte vana vid tempot och slutade sist i 

tabellen med 5 inhämtade poäng. 

Intressant är att de poängen samlades på 

hemmaplan, där vi också kunde se att 

målskillnaden var dubbelt så bra som vid 

bortamatcherna. 

När hösten närmade sig och nästa säsong skulle 

dra igång var tre tränare beredda med 

genomtänkt träningsupplägg och tuffa, men 

realistiska målsättningar.  

Cirka dussinet killar var spel- och träningssugna 

och startade med positiv syn upp höstens 

verksamhet medan man försökte rekrytera fler 

lagkamrater. I slutet av augusti var antalet spelare 

fortfarande inte tillräckligt och laget lades tyvärr 

ner den här säsongen. 

MOTIONSINNEBANDY 
Hösten 2020 startade vi motionsinnebandyn igen. 

Ett tiotal intresserade började i mitten av oktober 

för att abrupt få avsluta pausa spelet i slutet av 

oktober när Coronaläget stoppade all träning för 

alla äldre än födda 2005. Tyvärr rådde stoppet 

året ut. 

MATERIALGRUPPEN 

Under året 2020 har föreningen införskaffat en 

kamera för att dokumentera verksamhet samt att 

filma matcher och träningar för att ge möjlighet 

att utveckla spelet i våra lag. Vi har även köpt in 

kompletta målvaktsutrustningar till samtliga 

ungdomslag.  

Som vanligt var Klubbhuset på plats i början av 

säsongen, så att samtliga spelare och ledare 

kunde komplettera sin utrustning med profiltryck.  

FÖRSÄLJNING 

Försäljningsgruppen beslutade under hösten om 

försäljning av Newbody. Att vi sålde färre paket än 

föregående säsong är naturligt eftersom vi är färre 

lag i klubben detta år. Intäkterna har gått till inköp 

av material.  

SPONSORER 

De flesta av våra tidigare sargsponsorer valde att 

förlänga stödet till föreningen, vilket ger oss goda 

förutsättningar att göra det som behövs för 

verksamheten.  

MARKNADSFÖRINGSGRUPPEN 
Har under året fortsatt arbetet av att vi ska få 

mer aktivitet i sociala medier. 

Tyvärr har ju även pandemin påverkat denna 

grupps arbete. 

UTBILDNINGSGRUPPEN, SISU 
TRÄNARTRÄFF VIBF 10 OKTOBER    
En tränare/ledare från GIBK deltagit på VIBF:s 

stora tränarträff i Skara med hemlig 

gästföreläsare. 

DOMARUTBILDNING  OKTOBER 
Samtliga spelare över 14 år har erbjudits 

domarutbildning vid två tillfällen. 

KIOSKGRUPPEN 
Utbudet i kiosken har under året kontinuerligt 

utvärderats. En del varor har utgått från 

sortimentet och ersatts med andra varor, vilket 

har visat sig fungera alldeles utmärkt. Jag tycker 

att vi har ett lagom sortiment till ytan vi har att 

nyttja. Vi har fått väldigt positiv respons från 

föreningar utifrån, och vilket alltid är roligt att 

höra.  

Ett jättetack till ALLA föräldrar som har ställt upp.  

EVENEMANGSGRUPPEN 
Under ett normalt år deltager klubben i många av 

de arrangemang som genomförs i Grästorp. 

Tyvärr har detta pandemiåret inneburet att  

många arrangemang fått ställas in. 

GRÄSTOPRSREVYN  
Även i år var det tänkt att några lag skulle sälja 

programblad under en helg men pandemin satte 
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stopp för de planerna då revyn tvingades ställa in 

föreställningarna. 

KLUBBDAG, AVSLUTNING  
Inställt pga pandemi 

Årets pristagare på GIBK-dagen:  

Årets GIBK:are -Annika Jansson  

Guldbollen – Per Erkki 

Årets Tränare – Jörgen Johansson 

Årets Domare – Joakim Kvist 

 

AVSLUTNINGSMIDDAG FÖR LEDARE  APRIL 
Inställt pga pandemi 

FÖRETAGSMÄSSA APRIL 
Tanken var att vi skulle deltaga även i 

företagsmässan men pandemin satte stopp även 

för detta. 

GRÄSTORPSFESTIVALEN AUGUSTI  

Inställt pga pandemi 

LJUSFESTIVALEN OKTOBER  

Inställt pga pandemi 

LUSSEBANDY MED 0514 DECEMBER 
Inställt pga pandemi 
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EKONOMI 
Vi har under ett år som sett annorlunda ut ur många perspektiv, ändå kunnat behålla en stabil 

ekonomi. 

Tack vare en bra försäljning av Newbody, våra ovärderliga sponsorer, föreningsstöd från kommunen 

och ett extra bidrag från Åse Viste Härads sparbank och Lions. 

 

MEDLEMSSTATISTIK 
Klubbens antal licensierade spelare är enligt nedan 

Licensierade spelare Kvinnor Män Totalt 
0-9 år 19 33 52 
10-12 år 12 5 17 
13-15 år 0 14 14 
16+ år 0 0 0 

Summa   83 
 

SLUTORD 

"There is a Chinese curse which says, "May he live in interesting times." Like it or not, we 

live in interesting times. They are times of danger and uncertainty; but they are also 

more open to the creative energy of men than any other time in history.” 

Robert F. Kennedy, Kapstaden den 6 juni 1966 

Tänk att ett tal från 1966 kan vara så aktuellt igen. Klubben har haft många intressanta vändningar under 

året. Corona pandemin, covid -19, smög sig på med stormsteg över världen och på en vecka under mars 

månad förändrades föreningslivet och idrottsrörelsen i Sverige radikalt. Matcher och träningar ställdes 

omedelbart in och klubbens avslutning av säsongen gled sakta ifrån oss med vårens ankomst.  

Pandemin höll i sig under året och accelererade under de sista månaderna av 2020. 

Styrelse och funktionärsgrupper har drabbats av avhopp men med hjälp av driftiga medlemmar löser vi 

många problem ändå. Intressanta tider innebär även nya förutsättningar som kräver nytänk, oprovade 

lösningar och att trampa nya stigar. 

Har vi lyckats? Både ja och nej. Vi har löst mycket under tidspress och efteråt kan man alltid reflektera om 

hur vi gjort saker. 

Ett stort tack till alla spelare, ledare, föräldrar och sponsorer som hjälper till och bidrar till att göra detta 
möjligt för våra medlemmar. 

Håkan Björkälv 

 Nicklas Servaeus   Lena Jansson  

Susanne Karlsson  Matias Kahlin 


